

No. 1260

**United Nations
and
Commission of the European Communities**

Grant Agreement - External Aid - with the United Nations Department for Disarmament Affairs [DDA] concerning small arms related activities of the United Nations Regional Centre for Peace, Disarmament and Development in Latin America and the Caribbean ["UN-LiREC", Lima, Peru] [CFSP/2001/004/UN-LiREC] (with annexes and appendices and exchange of letters). Brussels, 29 November 2001 and New York, 20 December 2001

Entry into force: *20 December 2001 by signature*

Authentic texts: *English*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio, 19 May 2003*

Not published in print in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Organisation des Nations Unies
et
Commission des Communautés européennes**

Accord de don - aide extérieure - avec le Département des affaires de désarmement (DDA) de l'Organisation des Nations Unies relatif aux activités concernant les armes individuelles du Centre régional pour la paix, le désarmement et le développement en Amérique latine et dans les Caraïbes des Nations Unies ["UN-LiREC", Lima, Pérou] [CFSP/2001/004/UN-LiREC] (avec annexes et appendices et échange de lettres). Bruxelles, 29 novembre 2001 et New York, 20 décembre 2001

Entrée en vigueur : *20 décembre 2001 par signature*

Textes authentiques : *anglais*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *d'office, 19 mai 2003*

Non disponible en version imprimée conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.